二零二五年度小一入學 公布自行分配學位結果及辦理學生註册手續

Primary One Admission 2025

Release of Results of Allocation of Discretionary Places and Registration of Pupils

二零二五年度小一入學「自行分配學位」取錄名單

Primary One Admission 2025 - Discretionary Places List of Successful Applicants

POA NO	POA NO	POA NO
20002165	20130988	50478273
20002858	20136200	50478796
20003102	20140606	50522744
20006209	50054619	50528033
20009283	50201115	50529293
20012012	50201689	50678701
20013620	50203231	50728830
20023774	50212621	50729497
20026145	50220608	50791427
20035691	50232380	50791656
20058730	50234935	50793950
20061773	50236148	50794612
20066350	50239295	50797751
20070233	50395700	50866605
20081278	50398270	51016770
20083050	50431412	51069520
20099339	50437666	51212188
20100833	50451995	51230976
20102313	50475215	51231042
20114826	50477366	51285010
20125178	50478176	51369460

二零二五年度獲派小一「自行分配學位」學生註冊手續

註冊日期 : 二零二四年十一月二十日至二十一日

時間: 上午九時至中午十二時

下午二時至四時

請帶備:

1. 小一入學申請表 - 家長副本。

- 2. 學生的香港出生證明書或許可在港居留證明文件正本及副本。
- 3. <u>英文地址</u>回郵信封<u>一個</u>[請在信封面貼上總值\$4.40 郵票,並在信封底寫上學生姓名及小一入學申請編號。]

*倘若家長未能在指定限期內辦理註冊手續,則會被當作放棄自行分配學位論。

未能獲得自行分配學位的申請兒童的家長 - 注意事項

如果你的子女未能在現階段獲得一個自行分配學位,教育局將會在 2025 年 1 月上旬以書面通知你前往指定的統一派位中心,辦理統一派位選擇學校手續。已登記成為「小一入學電子平台」(epoa. edb. gov. hk)用戶及以「智方便+」綁定帳戶的家長,亦可選擇以電子方式遞交選校表格,詳情將於稍後公布。每名兒童將由教育局盡量依據家長選擇的意願統一派位。

Registration for Admission to Primary One 2025

Date : $20^{th} - 21^{st}$ November, 2024

Time : 9:00 a.m. - 12:00 noon

2:00 p.m. – 4:00 p.m.

Please bring along:

 Application Form for Admission to Primary One - Parent's Copy

- 2. The child's Hong Kong Birth Certificate or documents permitting the child to remain in Hong Kong (both the original and photocopy of the said document).
- 3. **ONE** addressed stamped (\$4.40) envelope (Please write down the name of the applicant and POA Application No. on the back of the envelope.)

Message to parents of applicants who are not offered a discretionary place

If your child has not been offered a discretionary place at the present stage, you will be informed by the Education Bureau in early January 2025 in writing to go to a designated Central Allocation Centre to make your choices of schools for Central Allocation. Parents who have registered as POA e-platform (epoa.edb.gov.hk) users and bind your account to "iAM Smart+" may also choose to submit the Choice of Schools Form through electronic means. Further details will be announced in due course. Each child will be allocated a Primary 1 place by the EDB according to parental choice as far as possible.

^{*}Please note that failure to register with the school within the specified period would lead to forfeiture of the discretionary place offered to them.